
Parkanon kaupunginvaltuustolle 

Valtuustoaloite: Ikäihmisten hoitoon lisää hoivapaikkoja. 

Parkanolaisia ikäihmisiä on tällä hetkellä 25-30 henkilöä Parkanon ulkopuolisissa 
hoivapaikoissa. Edelleen myöskin hoivapaikkojen tarvetta on lisääntyvässä määrin ja 
se tarve tuskin missään vaiheessa vähenee. 
Hoivapaikkojen tarvitsijoiden ja heidän omaistensa kannalta olisi inhimillisesti ja 
taloudellisestikin tärkeää, että hoivapaikkoja olisi riittävästi omalla paikkakunnalla. 
Hoivapaikkojen lisärakentamismahdollisuus olisi mielestämme mahdollisimman pian 
otettava Parkanon kaupungin resurssisuunnitelmiin mukaan. 
Väistön hoivakodin alueen yhteydessä on rakentamiseen sopivaa tonttitilaa. Alue olisi 
myöskin logistisesti sopiva lisärakentamiseen. 
Tiettävästi myöskin Väistön omistavan yhtiön kassatilanne mahdollistaisi 
kohtuullisen "pesämunan" asettamisen hoivakodin laajentamiselle. 

Edelläolevaan viitaten esitämme, että Parkanon kaupunki aloittaisi neuvottelut 
Pirkanmaan hyvinvointialueen kanssa ja sitä kautta mahdollisimman pian valmistelut 
Väistön hoivakodin laajennuksen suunnitteluun ja asettaisi parlamentaarisen 
suunnitteluryhmän asian eteenpäin saattamiseksi. 
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